
 
 
 
 
 
 
 
ACTA DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE GESTIÓ I PARTICIPACIÓ DE 
CALELLA,  DEL DIA 12 DE DESEMBRE DE 2012 

 
 

ASSISTENTS: 
 
President:  
 
Sr.    JULI FERNÁNDEZ IRUELA 
 
Vocals: 
 
Sr.    FREDERIC PRATS ESTEVE 
Sr.    XAVIER RANGEL MARTÍNEZ 
Sr.    FRANCESC VAQUÉ TÀBOAS 
Sr.    JOSEP ESTEBA GELPÍ 
Sr.    MARIA TERESA GALÍ CORREDOR 
Sr.    XAVIER GOMEZ MEIER 
 
Secretari: 
 
Sr.   JORDI TURON SERRA 
 

 
La senyora Eulalia Olivé i el senyor Albert Gómez excusen la seva assistència 
 
A la Sala de reunions de l’Associació de Veïns i Amics de Calella, el dia 12 de 
desembre de 2012, essent les sis i cinc minuts de la tarda es reuneix el Consell de 
Gestió i Participació  de Calella amb l’assistència dels qui s'han relacionat al 
començament de l'acta. 
 
 
1.- APROVACIÓ DE LES ACTES DE LES REUNIONS ANTERIORS.- 
 
S’aproven les actes de les reunions dels dies 20 de setembre i 26 d’octubre de 2012. 
 
  
En relació a la reunió que es realitzarà a partir de les set de la tarda, el que ha de 
quedar clar és que el Consell de Participació és compatible amb l’AVAC, que és un 
instrument de participació del territori, i que l’òrgan de gestió, recollit als Estatuts, no té 
caràcter assembleari, sinó que només hi ha sis membres de Calella que en formen 
part (5+1), perquè les reunions siguin més operatives i funcionals. 
 
Ara bé, es poden modificar els estatuts ampliant amb dos membres més, d’altres 
sectors, l’òrgan de gestió, fent-lo més participatiu. 
 



També s’han de desenvolupar les comissions de treball sobre temes globals pendents 
i genèrics com la qualitat urbana, el comerç i el turisme a Calella. 
 
Pel que fa al tema dels actes festius ja se n’ocupa l’AVAC. 
 
Els membres del consell traslladen a l’Ajuntament les següents propostes de millora: 
 
- Incrementar la presència de la Policia Local 
- Adjuntar circular municipal sobre com reciclar els residus en els contractes de lloguer 
que proporcionen les agències. 
 
També cal preparar una reunió amb l’IPEP i el Consell de Participació, per tractar 
temes de comerç. 
 
 
2.- INVERSIONS PREVISTES EN EL PRESSUPOST DE L’ANY 2013.- 
 
La proposta conjunta que s’articula des del Consell de Gestió i Participació, en matèria 
d’inversions, és la següent: 
 

- El carrer Baldomer Gili Roig, s’inclouria en el PUOSC 2013 – 2016, la 
convocatòria del qual s’ha obert fa poc i hi ha una previsió pels quatre anys i 
per tot el municipi, de 600.000 euros (500.000 + 100.000). 

- Abans de l’estiu de 2013, es faria, primer el paviment del Passeig del Canadell i 
a continuació la vorera entre el Passeig de la Torre i Canadell, amb una 
amplada d’1,80 metres. 

 
També existeix la intenció d’instal.lar uns lavabos químics davant de la platja del Port 
bo, al costat de la casa Rocamora, ja que no es poden fer al Mirador del Noi Gran al 
haver-se dictat sentència que no deixa clar de qui és la titularitat del subsòl. 
 
Pel que fa als lavabos de la zona verda col.lindant al local social de l’AVAC, l’objectiu 
és que estiguin oberts tot l’any, i siguin automàtics de pagament. 
 
 
3.- MOBILITAT I SEGURETAT PÚBLICA.- 
 
L’Alcalde-President comunica que en el proper Consell es farà un monogràfic sobre 
mobilitat i trànsit urbà, al que hi assistirà el Cap de la Policia i el Regidor Delegat, per 
tractar temes com la problemàtica del carrer Tarrús. 
 
També es presentarà el Pla de Lluita contra el botellon, amb mesures preventives i 
repressives a aplicar el mes de juliol de 2013, a la platja del Canadell. 
 
 
S’aixeca la sessió quan són les set menys cinc minuts de la tarda. 
 


